
Referat fra bestyrelsesmøde 28/8-24 

1. Opfølgning på generalforsamling 
a. Hjertestarter 

i. Efter aftale med Christopher, forsøger vi ikke at få hængt hjertestarter op ved 
lægehuset. I stedet vil vi gå efter at hænge den op hos Jon. 

ii. Vi får indkøbt og sat den op. 
b. Fællesareal-udvalg 

i. Intet nyt. 
c. Legeplads 

i. Efter gennemgang, skal vi have fikset de to fejl, og skiftet net i tårnet. Vi skal have 
fundet ud af hvem der kan reparere det. Evt. Park og landskab i Randers, Niels 
undersøger 

ii. Vi. lægger det i første omgang ud til det grønne udvalg. 
2. Generalforsamling 

a. Mikkel laver udmelding om at vi holder generalforsamling d. 14/11-2024 kl. 19. 
b. Punkter vi gerne vil have på generalforsamlingen: 

i. Vi vil gerne sætte kontingentet op så vi ikke laver underskud. 
ii. Vi synes vi skal indfri vejfondens midler og sætte dem ind på en højrentekonto. 

c. Vi skal overveje at vi skal have fundet 2 nye bestyrelsesmedlemmer. 
d. Mikkel hører Torben om han vil genvælges, og tage dirigent-posten igen i år. 

3. Næste møde 
a. Næste møde afholdes 10/10-24 kl. 20.00 på Højager 132 


